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BR.0012.6.10.2024 

P R O T O K Ó Ł NR 6/2024 

ze Wspólnego Posiedzenia Komisji Rady Powiatu Międzychodzkiego  

w dniu 28 listopada 2024 roku 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w Sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Międzychodzie.  

Obrady rozpoczęto o godz.17.40. 

Obecni – wg listy obecności Komisji (załącznik nr 1 do protokołu). 

Zgodnie z §64 ust. 2 Statutu Powiatu Międzychodzkiego na prowadzącego wspólne posiedzenie komisji 

został wyznaczony radny Wiesław Rybarczyk. 

W posiedzeniu uczestniczyli: Wicestarosta Waldemar Górczyński, Sekretarz Powiatu Ewa Liśkiewicz, 

Skarbnik Powiatu Katarzyna Kubicka-Halasz. 

Radny Daniel Kozubowski zwrócił się o przygotowanie przez radcę prawnego Marcina Kłosa opinii w 

sprawie aspektu funkcjonowania samorządu wobec przerwania obrad sesji wynikających z braku osoby, 

która jest uprawniona do prowadzenia obrad Rady w związku z odwołaniem Przewodniczącego Rady, 

rezygnacją wiceprzewodniczącego oraz nieobecnością drugiego wiceprzewodniczącego. Czy to było 

przerwanie sesji, czy też zakończenie sesji? 

„Za” wnioskiem o przygotowanie opinii głosowało 8 radnych, przy jednym głosie „wstrzymującym”. 

Następnie Radni Daniel Kozubowski, Klaudia Kolanowska-Sroka, Magdalena Jabłońska, Daria 

Bielejewska, Marek Jakóbczyk, Ryszard Skiba oraz Wicestarosta Waldemar Górczyński zabrali głos w 

sprawie przerwania IX sesji Rady Powiatu Międzychodzkiego.  

 

Tematem posiedzenia komisji było omówienie projektu budżetu Powiatu na rok 2025. 

 

Pani Skarbnik odpowiedziała na pytania radnych dotyczących projektu dochodów i wydatków Powiatu 

na 2025 rok. 

O godz. 18:38 posiedzenie komisji opuszczają Radny Marek Jakóbczyk oraz Radny Ryszard Skiba. 

O godz. 19:30 posiedzenie komisji opuszcza Radny Przemysław Góźdź. 

W toku dyskusji radna Magdalena Jabłońska zawnioskowała o zabezpieczenie środków na dodatkowy 

etat w Powiatowej Instytucji Kultury Muzeum Zamek Opalińskich w Sierakowie.  

„Za” wnioskiem o zwiększenie etatu głosowało 6 radnych. 

Radna Klaudia Kolanowska-Sroka zawnioskowała o przeniesienie środków przeznaczonych na 

promocję Powiatu w kwocie 40.000,00 zł do budżetu Muzeum Zamek Opalińskich, co pozwoli na 

utworzenie dodatkowego etatu. 

Radna Daria Bielejewska zawnioskowała o likwidację kwartalnika „Pojezierze” wydawanego przez 

Powiat Międzychodzki. Środki te również miałyby zasilić budżet Muzeum Zamek Opalińskich 

(zwiększenie etatu).  

„Za” wnioskiem głosowało 5 radnych, przy jednym głosie „przeciw”. 

Komisja Oświaty, … wydała opinię do projektu budżetu Powiatu na rok 2025.  
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Obrady zakończono o godzinie 20:06 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 
Protokołowała 

Dorota Wicenty 

Przewodniczący obrad 

Wiesław Rybarczyk 


